



## Mötesanteckningar/Protokoll

Sekr.	Annika Jansson	
Just.	Erik Bick	
Just.		

Bergumsgården	23 08 22 18:30 - 21
Erik Bick	X
Per Jonsson	X
Lena Benjaminsson	
Annika Jansson	X
Tim Polhammar	
My Söderström Broman	X
Nils-Olof Abdon	X
Anders Björklund	X
Thomas Svensson	X
Heléne Lindblom Artfors	X
Anne-Li Karlsson	
Malin Kardin	
Tove Lilled	
Håkan Benjaminsson	X
Stefan Silebäck	
Kjell Ehrencrona	
Richardt Nielsen	
Tom Tveitan	X
Yvonne Carlsson	
Johan Ribaeus	
Marianne Thulin	X
Lesley Lindström	
Roza Karlsson	

### Styrelse och Koordinatormöte 23 08 22

Vi började med att uppdatera oss om varandra och våra intressen inom verksamheten eftersom det hade kommit några nya med i gruppen.

#### Aktiviteter på gång under hösten – vintern – våren?

**Skördefesten** kan inte anordnas i år utan ställs in. Det är för få som kan tänka sig att lägga ner tid och kraft på detta. Att hjälpa till är en bra sak, men vi måste ha utsedda företrädare i varje del av aktiviteterna. Alla som vill delta måste ha nån att vända sig till. Vi måste upprätta riktlinjer för genomförandet. Info sätts på facebook

**Julmarknaden** på Fritidslantgården kl 10-15 projekteras just nu av eventgruppen som består av Lena, Malin, My. Gruppen kommer att utarbeta riktlinjer för genomförandet. Info sätts på facebook

**Valberedningen – läget?** Ingen uppgift har lämnats om valberedningens läge. Håkan fick uppdrag att göra en efterfrågan om status.

**Politikermötet den 14/9** Erik informerade om svar som vi fått på vår inbjudan. Inte så muntert. Intresset är svagt, det är heller inget val i sikte, så politikerna driver andra riktade frågor som känns bekväma för dem. Det är därför så viktigt för oss att vara ihärdiga! Erik jobbar vidare enligt uppdragna linjer.



### Möte med Trafikverket

Erik har haft kommunikation med Trafikverket (TRV) om trafiksituationen utefter 190:an och genom Olofstorp. Har efterlyst ett möte på plats med berörda. Inväntar svar från TRV.

**Ekonomi** Per visade en resultatrapport. Vi har inte kommit igång med fakturering för verksamhetsregistret. Per tar gärna hjälp med detta.

Per skulle tala med Maths om bedrägeriläget. Undrande mötesdeltagare blev informerade om punkten.

### Tillfällig möjlighet att söka bidrag

Erik hade sänt mail till koordinatörer om att bidrag till föreningar kunde sökas från Socialförvaltningen Nordost. (Ex. Hantverksgruppen, Skolgruppen, Natur och Friluftsliv och Bi-odlargruppen) Ansökan skall vara inne senast 4/9. Bi-odlargruppen har visat intresse.

### Utvecklingsgrupperna

**Björnsjöås Vildmark** Tom redovisade resultatet för verksamheten hos Björnsjöås Vildmark mot 2022, ett minusresultat på 31.500 kr för årets gångna månader. Under 2023 har 3 ställplatser varit i bruk, dessa har även el-koppling att nyttja. Mindre beläggning i stugorna mot tidigare. Reningsverket får problem när många duschar vilket uppstår när det finns många gäster, gränsen är nådd och utbyggnad bör diskuteras. Arrendet som i nuläget är på en 5-årsperiod går ut nästa år, därefter blir arrendeavtalet 1-årigt. Lite att tänka på när den framtida driften och verksamheten ska diskuteras. Vilka entreprenörer behöver tillkomma osv.

**Drogproblem i området**, främst Björnsaredsskolan och Knipareds förskolor har uppmärksamats. Polisen är informerad. Slyborttagning efterfrågas för att lättare kunna hålla koll på vilka som uppehåller sig i området för både byte och köp av varor. Knipareds samfällighet bör omgående kontaktas för rensning av sly.

För projektet **Blommande cykelvägar** är det 2 år kvar innan utvärdering. Somliga har noterat att på vissa sträckor har gräset vid vägrenen slagits, men inte på andra delar. Detta ingår i projektet och är ingen miss. Gbg Stadsmiljöförvaltning är projektledare och BGU samt Gbg Naturskyddsförening är parter i detta projekt.

**Göteborg Stads skyfallsutredning** för Gunnilse Centrum står under bevakning av Thomas S som har kontaktat Stadsbyggnadsförvaltningen med fakta från det myckna regnandet under juli och augusti.

**Biodlargruppen** fick mycket uppmärksamhet denna gång, både aktivitet, antal bikupor, deltagare, skörd mm. När nu aktuell ansökan om föreningsbidrag kan lämnas till Socialförvaltningen Nordost föreslogs detta vara angeläget för gruppen.

**Föreningsbidrag** Päivi Huhtala från Social NordOst är ansvarig för kommunens fördelning av föreningsbidrag för vårt område och mötet tyckte att hon borde bjudas in till vårt nästa möte den 12 oktober för information om vår verksamhet och målsättning. Mycket intressant vad hon kan hjälpa oss med.



## Mötesanteckningar/Protokoll

Hur ser **äldreomsorgen** ut för vårt område? Hur många vårdplatser för äldre finns det? Kommer det att byggas fler platser för äldre i framtiden? Annika undersöker och återkommer.

**Priolistan** uppgraderas med att Djurhållargruppen införs under prio 1.

WorkTjöt startar nästa måndag, därefter varje måndag. SyLAN träffas också 1 gång/mån. Se BGU kalendern, Anne-Li skall lägga in.

### Mötesschema

	jan	feb	mar	apr	maj	jun	jul	aug	sept	okt	nov	dec	jan
<b>Styrelsemöte</b>			6		8		3		4		6		8
<b>Styrelse och koordinatormöte</b>		16		13-12		15		17 22		12		14	

Avslut

./.. Annika